
 Zápis OsV č.: 1/2024 

OsV: Vnitřní město 

Datum:   12.3.2024 v 17.30 h 

Přítomni: J. Buřičová, J. Dlouhý, D. Horáková, T. Horák,   T. Jursík, R. Sádlo,  J. Špačková Lacinová, 

L. Šťastná, J. Šťastný, V. Zadražilová, K.Svobodová 

Omluveni: M. Seifertová, J.Obraz, J.Bily, I.Šalátek 

Neomluveni:  

Člen RM, ZM, 

hosté: 

Ing. Jiří Kukla 
 

Příští jednání: neurčeno 

 

 

1) Program jednání včetně krátkého komentáře: 

  
1     Úvod 
2.    Park pod Vlašským dvorem (dětské prvky) 

3.    Informace k umístění lavičky 
4.    Modré zóny ve Vnitřním Městě, parkoviště v Uhelné ulici 
5.    Informace ze setkání předsedů osadních výboru 

6.    Zapojení OsV do jarního úklidu 

7.    Různé/diskuze 

 

1. Úvod 

Diskuze začala připomínkou několika členů osadního výboru, kteří neobdrželi pozvánku na setkání.  Z toho 

vyplynul úkol o prověření průchodnost zadaných adres IT oddělením. 

 

2.  Park pod Vlašským dvorem 
Schůzky se měla zúčastnit v souvislosti s tímto bodem paní místostarostka Špalková. Omluvila se z důvodu 

indispozice.  Informace sdělil Ing. Kukla. Sdělil, že na projektu hřiště pracuje arch. Kubík a městský architekt. 

Nastala shoda na vytvoření „kuličkového hřiště“ (je mimo jiných atrakcí k vidění na www.netradicnihriste.cz). 

Dřevěné kuličky budou k zakoupení s erbem města. V souvislosti s kuličkovým hřištěm padl podnět na potřebu 

úpravy dojezdu pod skluzavkou. Dojezd je na hlínu.  

 Nebyla zmíněna cena kuličkového hřiště.  OV navrhuje, pokud nebude plně vyčerpán rozpočet, zda by mohlo 

dojít k úpravě dojezdu skluzavky. 

Další připomínka byla k zavírací době WC dole v parku. WC je otevřeno do 18 h, kiosek do 20 h stejně jako 

park. Je třeba vstoupit v jednání s provozovatelem WC a v zájmů návštěvníků parku a parku samotného dojednat 

prodloužení otvírací doby. 

 

3. Informace k umístění lavičky 

Rada města schválila umístění lavičky v lokalitě u Sv.Jakuba. Zatím není znám návrh, který bude předložen 

veřejnosti. 

 

4. Modré zóny ve Vnitřním Městě, parkoviště v Uhelné ulici 

Ing. Kukla sdělil, že modré zóny v Kutné Hoře v dohledné době nebudou. 

Parkoviště v Uhelné je součástí zadávací dokumentace na parkování v celém městě. 

„Ostrý“ roh v Sokolské ulici byl zadán zodpovědným orgánům k posouzení. 

Z diskuze vznikl návrh pozvat p. Ladislava Šorčíka k získání informace o projektu parkovacích míst ve městě.   

V souvislosti s tím byl přednesen dotaz, zda se nezvažuje monitorování parkovišť z hlediska obsazenosti jako v 

některých jiných městech. 

 

5. Informace ze setkání předsedů osadních výboru 

http://www.netradicnihriste.cz/


Na dotaz z minulého setkání OsV, zda mohou osadní výbory získat finance na celé čtyřleté volební období bylo 

odpovězeno, že se finance nadají sloučit na všechny roky. 

 

6. Zapojení OsV do úklidu 

Zapojení členů OsV bude upřesněno po zjištění datumu akce. 

 

7. Různe/diskuze 

Na minulém setkání členů OsV došlo k diskuzi nad situací volně žijících koček ve městě. Členka OsV a zároveň 

členka Ligy pro ochranu zvířat následně e-mailem seznámila členy OsV zasláním kvalifikované informace o 

činnosti LOZ KH a stavu bezprizorních koček v Kutné Hoře, v centru, ostatních čtvrtích i okolí. 

 

Členka OsV sdělila výsledek jednání s Komisí životního prostředí, kde předložila Návrh na zřízení městského 

kastračního programu (příspěvek města majiteli na kastraci kočky) Komise ŽP návrh podpořila a doporučila 

Radě města zavedení kastračního programu. Rada města zavedení kastračního programu pro majitele koček 

neschválila. Oficiální vyjádření, z jakého důvodu nebyl kastrační program schválen, Rada města Komisi 

životního prostředí nepředložila. 
Místní organizace LOZ KH by pomohlo vybudování základního zázemí pro LOZ KH, konkrétní požadavky 

byly uvedeny v zaslaném e-mailu. 

 

Připomínka ke svozu odpadu – po redukci nádob na odpad je potřeba provádět intenzivnější svoz nádob. 

 

Mimo zimní sezónu je třeba dodržovat umístění vozu s trdelníkem u Sv. Barbory na dlažbě, nikoliv na trávníku. 

Výsadba keřů do záhonu mezi chrámem a schodištěm k základní škole se jeví jako nevhodná vzhledem 

k budoucímu růstu těchto keřů. 

 

Práce VHS v ulicích Sedlecká a Mezibranská budou zahájeny v dubnu či květnu 2024. 

 

 
 
 

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM: 
  

1) Členové OsV žádají IT oddělení o prověření funkčnosti a průchodnosti zadaných emailových adres. 

Opakovaně se stává, že přes email hromadné korespondence některým členům emaily nechodí.  

2) OsV navrhuje vstoupit v jednání s provozovatelem WC a v zájmů návštěvníků parku a parku samotného 

dojednat prodloužení otvírací doby. 

3) OsV navrhuje, pokud nebude rozpočet při realizaci kuličkového hřiště vyčerpán využít část prostředků 

na úpravu dojezdové plochy skluzavky. Rozpočet a konečná cena hřiště nejsou členům OsV známy. 

4) Z jakého důvodu Rada města neschválila zavedení kastračního programu pro majitele koček? Jak chce 

Město KH dosáhnout, aby se nezvyšoval počet volně žijících koček?  Co může město udělat pro 

bezprizorní zvířata ve městě? 

 

Zápis zapsal/ověřil:  Jana Špačková Lacinová/Jana Buřičová 
 


